

保管委員會聲明

4月22日，扶輪基金會保管委員會撤換擔任保管委員會主委的保管委員朗·伯騰 Ron D. Burton，立即生效。保管委員已選派保管委員副主委柯雷希 Brenda Cressey 擔任本扶輪年度剩餘時間的新主委，至2019年6月30日止。

保管委員會認定保管委員朗·伯騰所採取的行動相違反了保管委員會早先的決定，這使他擔任主委的角色難以為繼。他仍繼續擔任保管委員，任期至2019年6月30日為止。

保管委員雖然很遺憾今天必須做此決定，但承認並感謝朗·伯騰為扶輪和扶輪基金會提供的廣大服務和貢獻。

2019年4月22日

Board of Trustees Statement

On 22 April, The Rotary Foundation Board of Trustees replaced Trustee Ron D. Burton as chair of the Board of Trustees, effective immediately. The trustees elected Trustee Vice Chair Brenda Cressey to serve as the new chair for the remainder of the Rotary year, ending 30 June 2019.

The trustees determined that actions taken by Trustee Burton were in opposition to an earlier decision by the Board of Trustees, which made his continued role as chair untenable. His term as trustee continues through 30 June 2019.

While it is unfortunate that today's decision was necessary, the trustees recognize and appreciate Trustee Burton's extensive service and contributions to Rotary and The Rotary Foundation.

22-Apr-2019